



A liquid solution consisting of highly purified fulvic acids, optimized for enhancing abiotic stress tolerance.

Guaranteed Minimal Analysis

Hydrophobic Fulvic Acids (ISO 19822) 2%
(Derived from Peat)

Biostimulant Claims:

1. Improve abiotic stress tolerance (heat and drought)
2. Improve nutrient use efficiency
3. Improve crop yield and root development

Purpose: BioLiNE® Gold is recommended for use with all crops to maximize yield and abiotic stress tolerance.

General Information: BioLiNE® Gold is a beneficial for use on crops grown in soil or hydroponically. It is a versatile tool for farmers to mitigate the detrimental effects of heat and drought on crop development and yield. It can be used as an ingredient in seed treatment to enhance germination and plant development. It can be applied to the soil in-furrow, banded, or side-dressed. It can also be applied to crops by fertigation or as a foliar spray.

Mixing Instructions: This product is compatible with most crop inputs. It is prudent to conduct a jar test before mixing. Standard dilution for BioLiNE® Gold is a minimum of one-hundred (100) litres of water per hectare for even coverage.

Manufactured By: BioLiNE Corporation

**3971 Old Walnut Rd., P.O. Box 429,
Alvinston, ON, N0N-1A0**

www.biolinecorp.ca, 519-847-5747

Directions for use: BioLiNE® Gold can be applied to the soil, as a foliar spray, or by fertigation on its own or mixed with other crop inputs. For details please contact your BioLiNE® dealer or a professional crop consultant.

Field Crops: For all field crops including: corn, soybeans, wheat, barley, oats, alfalfa, canola, tomato, potato, sorghum, cotton, and all others.

Soil: Apply 750 - 1,300 ml/ha at time of seeding.

Foliar: Apply 580 - 1,600 ml/ha, 2 to 3 times a season. The timing of foliar applications will depend on crop management program used. Examples of timing are:

Corn: 1st foliar at V6, 2nd foliar at VT, 3rd at R1-R5.

Soybeans: 1st foliar at V5 to R1, 2nd foliar at R1-R5.

Wheat/oats/barley: 1st foliar at tillering, 2nd foliar at jointing/booting, 3rd foliar at ripening.

Alfalfa: 1st foliar at mid bud, and after each cut.

Potato: Apply every 10 days during growth.

Tomato / Cucurbita & Field Vegetables: Apply with each fungicide spray.

Gardening / Horticulture: Make a 50 - 150ppm solution by diluting 1/600 to 1/200 and apply once a week.

Storage and Handling: Store in original container, in a cool, dry place, out of reach of children.

CAUTION:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

WARNING:

H315: Causes skin irritation

H319: Causes serious eye irritation



Precautionary Statements:

Low pH, acidic product that may be harmful if swallowed. Wash any contact areas thoroughly after handling. Do not eat, drink or smoke when using product. Wear protective gloves / eye protection / face protection.

IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. If skin irritation occurs: Get medical advice / attention.

IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. If eye irritation persists: Get medical advice / attention.

Warranty & Conditions of Sale:

Seller warrants only that this product consists of the ingredients specified, and makes no guarantees or warranties, expressed or implied with respect to its use. Purchaser assumes all risk of use, storage & handling of the product. BioLiNE Corp. shall not be held liable for any damage resulting from the use, handling or contact with this product.

Net Weight:

Volume: 10 L

Weight: 10.3 kg

Density: 1.03 kg/L



Une solution liquide composée d'acides fulviques hautement purifiés, optimisée pour améliorer la tolérance au stress abiotique.

Analyse minimale garantie

Acides fulviques hydrophobes (ISO 19822) 2%
(dérivés de la tourbe)

Allégations biostimulantes:

1. Améliore la tolérance au stress abiotique (chaleur et sécheresse)
2. Améliore l'efficacité de l'utilisation des nutriments
3. Améliore le rendement des cultures et le développement racinaire

Objectif: BioLiNE^{MD} Gold est recommandé pour une utilisation avec toutes les cultures afin de maximiser le rendement et la tolérance au stress abiotique.

Informations générales: BioLiNE^{MD} Gold est bénéfique pour les cultures en pleine terre ou en hydroponie. C'est un outil polyvalent permettant aux agriculteurs d'atténuer les effets néfastes de la chaleur et de la sécheresse sur le développement et le rendement des cultures. Il peut être utilisé comme ingrédient dans le traitement des semences pour améliorer la germination et le développement des plantes. Il peut être appliqué au sol en sillons, en bandes ou en bandes latérales. Il peut également être appliqué aux cultures par fertirrigation ou en pulvérisation foliaire.

Instructions de mélange: Ce produit est compatible avec la plupart des intrants agricoles. Il est conseillé d'effectuer un essai en aérosol avant le mélange. La dilution standard de BioLiNE^{MD} Gold est d'au moins cent (100) litres d'eau par hectare pour une couverture uniforme.

Manufactured By: BioLiNE Corporation

**3971 Old Walnut Rd., P.O. Box 429,
Alvinston, ON, N0N-1A0**

www.biolinecorp.ca, 519-847-5747

Mode d'emploi: BioLiNE^{MD} Gold peut être appliqué au sol, en pulvérisation foliaire ou par fertirrigation, seul ou en mélange avec d'autres intrants agricoles. Pour plus de détails, veuillez contacter votre revendeur BioLiNE^{MD} ou un conseiller agricole professionnel.

Grandes cultures: For Pour toutes les grandes cultures, y compris: le maïs, le soja, le blé, l'orge, l'avoine, la luzerne, le canola, la tomate, la pomme de terre, le sorgho, le coton et toutes les autres.

Sol: Appliquer 750 à 1300 ml/ha au moment du semis.

Application foliaire: Appliquer 580 à 1 600 ml/ha, 2 à 3 fois par saison. Le calendrier des applications foliaires dépend du programme de gestion culturale utilisé. Exemples:

Maïs: 1er foliaire à V6, 2e foliaire à VT, 3e à R1-R5.

Soja: 1ère foliaire à V5 à R1, 2ème foliaire à R1-R5.

Blé / avoine / orge: 1ère foliaire au tallage, 2ème foliaire au débourrement, 3ème foliaire à maturité.

Luzerne: 1ère foliaire à mi-bourgeon, et après chaque coupe.

Pomme de terre: Appliquer tous les 10 jours pendant la croissance.

Tomates / Cucurbitacées et légumes de plein champ: Appliquer à chaque pulvérisation de fongicide.

Jardinage / Horticulture: Préparez une solution de 50 à 150 ppm en diluant 1/600 à 1/200 et appliquez une fois par semaine.

Stockage et manipulation: Conserver dans le récipient d'origine, dans un endroit frais et sec, hors de portée des enfants.

Poids Net:

Volume: 10 L

Poids: 10.3 kg

Densité: 1.03 kg/L

MISE EN GARDE:

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.

AVERTISSEMENT:

H315 : Provoque une irritation de la peau

H319 : Provoque une irritation oculaire grave



Conseils de prudence:

Produit acide à faible pH qui peut être nocif en cas d'ingestion. Laver soigneusement toutes les zones de contact après la manipulation. Ne pas manger, boire ni fumer lors de l'utilisation de ce produit. Porter des gants de protection et une protection des yeux et du visage.

EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: Laver avec beaucoup d'eau et du savon. En cas d'irritation cutanée: Obtenir des conseils / soins médicaux.

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer à l'eau avec précaution pendant plusieurs minutes. Si l'irritation oculaire persiste: Obtenir des conseils / soins médicaux.

Garantie et conditions de vente:

Le Vendeur garantit uniquement que ce produit se compose des ingrédients spécifiés et ne donne aucune garantie, expresse ou implicite, en ce qui concerne son utilisation. L'Acheteur assume tous les risques d'utilisation, d'entreposage et de manutention du produit. BioLiNE Corp. ne peut être tenue responsable des dommages résultant de l'utilisation, de la manipulation ou du contact avec ce produit.